
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 10/4/2020

Obrady rozpoczęto 28 września 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:51 tego samego
dnia . .

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:
l. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

l ~ Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

za rok 2019,
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b. pozbawienia kategorii drogi powiatowej ul. Spółdzielczej i ul. Wjazdowej
w Końskich,

c. zaliczenia do kategorii drogi powiatowej ulicy Leśnej w Końskich,

d. zmiany uchwały Nr XXIII/3/200 l Rady Powiatu w Końskich z dnia 7 lutego 200 l r.
w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego do stowarzyszenia pod nazwą

Towarzystwo Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka" ,
e. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2020-2026,
f. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

4. Sprawy różne .

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2019,

Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

przedstawiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora ds. finansowych w Zespole Opieki
Zdrowotnej w Końskich.

Projekt uchwały omówił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał które z przedsięwzięć

wykazanych w programie naprawczym już funkcjonują i powstały oszczędności, a które
przyniosą w latach następnych.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik poinformowała, że na ten moment nie powstały żadne oszczędności, ponieważ

wzrastają wynagrodzenia, ceny za usługi obce a także materiały medyczne. Dodała,

że na zaopatrzenie w środki ochrony indywidualnej , które nie były przewidziane w planie
szpital wydał w tym roku około 2 milionów złotych.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy sytuacja w ZOL-u
zmieniła się, ponieważ finansowanie miało być na wyższym poziomie.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik oznajmiła, że sytuacja nie zmieniła się.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy na szczeblu krajowym
odbywają się spotkania w sprawie wyższego dofinansowania szpitali w związku z tym,
że jednostki ponoszą coraz większe straty.

Radny Jarosław Lasota stwierdził, że od początku wprowadzenia NFZ wszystkie szpitale
są zadłużone i jedynym wyjściem z tej sytuacji jest wprowadzenie rozwiązań systemowych.
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Radna Dorota Duda zapytała czy usługi medyczne świadczone dla pacjentów z poza
województwa są dofinansowywane i czy prognozy dotyczące ilości wykorzystywanych łóżek

są pomyślne mając na uwadze sytuację jaka zaistniaław marcu.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik poinformowała, że nie wiadomo jakie będą prognozy natomiast za pacjentem z poza
województwa są przekazywane środki i usługa jest rozliczana z NFZ.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy wszystkie środki

za nadwykonania zostały przekazane.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik oznajmiła, że przekazane zostały tylko w części.

Na tym dyskusje zakończono.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok 2019.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU : 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) pozbawienia kategorii drogi powiatowej ul. Spółdzielczej i ul. Wjazdowej w Końskich,

c) zaliczenia do kategorii drogi powiatowej ulicy Leśnej w Końskich,

Projekty uchwał przedstawił Dyrektor ZarząduDróg Powiatowych Stanisław Mościński.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, jak wygląda to w metrach,
czy są to jednakowe odcinki.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował,

że ul. Spółdzielcza ma długość 315 metrów, ul. Wjazdowa 615 metrów, natomiast ul. Leśna
ma około 920 metrów.

Na tym dyskusje zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej
ul. Spółdzielczej i ul. Wjazdowej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka , Jarosław
Lasota , Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi powiatowej ulicy
Leśnej w Końskich.

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota , Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) zmiany uchwały Nr XXIII/3/2001 Rady Powiatu w Końskich z dnia 7 lutego 2001 r.
w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego do stowarzyszenia pod nazwą Towarzystwo
Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka" ,

Projekt uchwały omówił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała czym podyktowane jest podniesienie składki do 2 zł , ponieważ

jest mowa o poszerzeniu celów statutowych, ale w uzasadnieniu są tylko ogólniki i nie ma
wskazanych konkretnych zadań.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
poinformował, że głównie związane jest z organizacją robót publicznych i zwiększającą się

kwotą wynagrodzenia minimalnego. Ponadto liczba mieszkańców powiatu zmniejszyła się

i na chwilę obecną jest 80165, a wcześniej była na poziomie ponad 90 000.
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Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/3/200 1 Rady Powiatu
w Końskich z dnia 7 lutego 2001 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego
do stowarzyszenia pod nazwą Towarzystwo Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica
Konecka".

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dorota Duda
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,
f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Projekty uchwał przedstawiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król zapytał czy kwoty zabezpieczone na nowe zadnia drogowe wynikają

z kosztorysu czy jest to tylko udział powiatu w kosztach tego zadania.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że w załączniku nr 4 są wymienione
wszystkie 4 nowe zadania inwestycyjne drogowe i wartości tych zadań wynikają

z oszacowania przez ZDP. Dodała, że w zadaniach Młynek Nieświński - Stara Kuźnica 
Piasek - Furmanów i Czarniecka Góra - Kozia Wola - Smarków - Piasek - Paruchy jest
udział gmin, natomiast w zadaniu na terenie Gminy Słupia oraz przebudowa drogi Radoszyce
- Wilczkowice - Mnin nie ma udziału gminy.

Radny Marian Król zapytał czy w przypadku Gminy Słupia są to kwoty oszacowane czy
wynikające z kosztorysu.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że są to kwoty oszacowane w 100% ale
nie jest w stanie powiedzieć czy wg kosztorysu, czy przedmiarów, ale jest to cała wartość

zadania.

Radny Łukasz Kubka zapytał, które gminy partycypująw kosztach inwestycji drogowych.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że zadania Młynek Nieświński 
Stara Kuźnica - Piasek - Furmanów i Czarniecka Góra - Kozia Wola - Smarków - Piasek
Paruchy są dofinansowane z Gminy Stąporków.

Na tym dyskusje zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Przed przystąpieniemdo glosowania sprawdzono quorum.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Wyniki glosowania
ZA : 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (l )
Dorota Duda
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zrman w budżecie Powiatu Koneckiego
na 2020 r.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI : 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (l)
Dorota Duda
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

AdA.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad PrzewodniczącyKomisji podziękowałza uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.
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Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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